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JUDGMENT IN LEAVE APPLICATION

July 6, 2023
For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following leave application.


JUGEMENT SUR DEMANDE D’AUTORISATION

Le 6 juillet 2023
Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire le jugement dans la demande d’autorisation suivante.



DISMISSED / REJETÉE

Kathleen Helen Walker v. Margaret Mary Kierans, Attorney General of British Columbia, Community Living British Columbia, L’Arche of Greater Vancouver and Paul Bernard Kierans (B.C.) (Civil) (By Leave) (40646)

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the response filed by Margaret Mary Kierans is granted. The applicant’s motion to expedite the application for leave to appeal is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA48669, 2023 BCCA 91, dated February 17, 2023, is dismissed with costs to the respondent, Margaret Mary Kierans.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réponse déposée par Margaret Mary Kierans est accueillie. La requête visant à accélérer le traitement de la demande d’autorisation d’appel est rejetée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA48669, 2023 BCCA 91, daté du 17 février 2023, est rejetée avec dépens en faveur de l’intimée, Margaret Mary Kierans.
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